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Verslag 

 
Aanwezig: Erwin Scheys (ACKO), Peter Wijns (ACHL), Kevin De Becker 
(OEH), Johan Permentier (SPBO), Willy Nys (BREE), Mieke Seminck (ALVA), Owen Malone (VAL), 
en Liesl Van Barel (VAL – Verslag) 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 

 

1 ONLINE VERGADERING 

Gezien de corona crisis kon er geen fysieke vergadering georganiseerd worden. Zoals zoveel 
vergaderingen werd geopteerd om een online overleg te plannen en dit bleek erg succesvol. 
Absoluut voor herhaling vatbaar. Dank aan alle commissieleden om vanuit hun kot de vergadering 
bij te wonen. 

2 CORONA MAATREGELEN 

Sinds 04/05 mag atletiek opnieuw met drie personen beoefend worden. Dit laat echter geen 
echte georganiseerde trainingen toe waardoor er momenteel nog geen mogelijkheid is om 
jeugdatleten terug te ontvangen voor trainingen. Vanaf 18/05 zouden grotere groepen opnieuw 
kunnen trainen. De overheid neemt op 06/05 wellicht beslissingen rond georganiseerde 
trainingen en wedstrijden. De federatie zal op deze basis een plan uitwerken om clubs te helpen 
opnieuw op te starten. 
We moeten er ook rekening mee houden dat als er nog competitie georganiseerd kan worden dit 
op een andere manier zal zijn dan we nu kennen. 

3 STATISTIEKEN IFV BELEIDSPLAN 

Voor de evaluatie van het beleid de voorbije vier jaar moeten we een aantal cijfergegevens 
voorleggen, deze cijfers zijn ook belangrijk om het beleid voor de komende vier jaar op te 
verankeren. 
De belangrijkste leden en wedstrijdgegevens (zomerseizoen) van 2019 werden gepresenteerd. 
(we mogen ervan uit gaan dat deze gegevens in de laatste vier jaar weinig veranderd zijn). 
 
Conclusies: 

- 53% van onze leden (met wedstrijdvergunning) is U14 
- Drop out over vier jaar schommelt rond 60%, vergelijkbaar met periode 2013-2016 
- BEN 35% minimaal één competitiedeelname, stijgt naar 52% bij CAD 
- Eerste wedstrijd 

o BEN: verspreid april, mei, en mindere mate juni. Geen ‘belangrijke’ competitie 
o PUP-MIN: april BVV 
o CAD: april PK en mei BVV 

- Totaal wedstrijden: BEN-PUP-MIN duidelijke daling in zomer, CAD veel deelname in mei 
en verder vrij egaal overheen seizoen 

- Aantal wedstrijden per atleet:  
o Deelname aan één zomerwedstrijd: BEN 32%, PUP 27%, MIN 22%, CAD 21% 
o Ongeveer de helft van alle jeugdleden doet op een zomerseizoen niet meer dan 

drie wedstrijden! 
o 6% van de BEN doet meer dan 10 wedstrijden, stijgt tot 17% van de CAD die meer 

dan 10 wedstrijden doet 
o Belangrijkste verklaring kan zijn dat kinderen enkel deelnemen aan wedstrijden 

op eigen club en/of BVV-PK 
▪ Motivatie om lokale criteriums in te richten zodat atleten/ouders 

beperkte verplaatsingen moeten doen voor wedstrijddeelname. 
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- Aantal atleten dat een discipline minimaal 1x beoefent 
o BEN: hoogspringen is overduidelijk veel minder beoefend dan andere disciplines 

▪ Moeilijke discipline voor deze jonge leeftijd, weinig aangeboden (zowel 
op training als op wedstrijd), veel kindjes zijn bang van hoogspringen 

o PUP: Horden en discuswerpen zijn veel minder beoefend tov andere disciplines 
▪ nieuwe disciplines voor deze categorie 

o MIN: Horden en discus blijven wat achter hinken. Polsstok is nieuwe discipline en 
weinig beoefend (weinig aanbod in clubs) 

o CAD: Heel duidelijk dat atleten voor bepaalde disciplines kiezen. Sprint, 
afstandslopen, verspringen blijven wel door een grote groep atleten beoefend. 

- Aantal verschillende disciplines die elke atleet doet 
o BEN: 27% van de atleten doet alle disciplines, 4% doet maar 1 discipline 
o PUP: 28% van de atleten doet zeven of acht van de acht verschillende disciplines, 

5% doet maar 1 discipline 
o MIN: 2% doet alle 9 disciplines (verschillende sprint en horden disciplines zijn in 

berekening samen genomen als één discipline)), vrij grote spreiding tussen 
atleten die enkele disciplines doen en die veel disciplines doen. 

o CAD: Duidelijke shift naar één of twee verschillende disciplines (afstand, sprint, 
horden zijn telkens samen genomen tot één discipline in berekening). 77% van de 
atleten doet tussen 1 en 3 verschillende disciplines. Een hele kleine minderheid 
beoefent dus nog meer dan 3 verschillende disciplines -> duidelijk bewijs van 
specialisatie. 

4 DOCUMENT NIEUWE COMPETITIE KAN-BEN 

Een eerste ontwerptekst met betrekking tot de competitiehervorming voor kangoeroes en 
benjamins werd besproken.  
De voorgestelde disciplines zijn goedgekeurd, wel moeten enkele ervan nog in de praktijk 
worden uitgetest om de details vast te leggen. 
Er zijn ook nog enkele punten waar extra adviezen en richtlijnen over geformuleerd moeten 
worden: 

- Begeleiding groepjes, begeleiding disciplines, aantal benodigde juryleden en hun 
specifieke taak 

- Indeling groepjes en verdeling reeksen 
- Opmaak uurrooster, rekening houdend met uurrooster pupillen/miniemen 
- Werkwijze inschrijving -> voorkeur om te werken met voorinschrijving 

 
Voorstel van Peter om voor elke provincie één of twee ‘jury coördinatoren’ aan te stellen om 
zeker in de eerste maanden de organisaties te gaan ondersteunen. 
VCJ zal ook tijdig betrokken worden over de veranderingen en de impact hiervan op de 
jurytaken. 
 
Het document zal nu verder uitgewerkt worden zodat organisatoren, juryleden en trainers 
duidelijke richtlijnen krijgen over de organisatie en de reglementen voor deze competitievorm. 
Daarnaast zal ook nog een document worden opgemaakt dat zich richt naar de atleten en ouders 
en waarin veel beknopter de reglementen worden verduidelijkt. 

5 PLANNING CLUBBEZOEKEN IFV TESTEN COMPETITIE 

Aangezien het momenteel nog niet met zekerheid geweten is wanneer clubtraining terug op een 
normale manier georganiseerd kunnen worden is het ook moeilijk om clubbezoeken te plannen. 
Wel zijn er een aantal clubs waar we zeker welkom zijn om de nieuwe competitievorm te gaan 
uittesten bij de kangoeroes en benjamins. 
Aan de commissieleden wordt gevraagd om te bekijken op welke locaties zij eventueel een 
handje kunnen komen toesteken: 

- WOE/VRIJ: BRAB, DCLA, LOND, ROBA Wespelaar, SPBO 
- DI/DO: ACDL, WIBO 
- WOE: ACHL Herenthout, VAC 
- VRIJ: ACBR Ekeren, OEH 
- DI: ACHL Herentals 
- Dagen onduidelijk: ACKO, ALVA, AVT  
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Ten laatste in augustus moeten we kunnen testen op trainingen om in september naar een 
eindvorm te werken. 

6 BIJSCHOLINGEN 

Er zullen dit jaar minder fysieke bijscholingen georganiseerd kunnen worden. We bekijken de 
mogelijkheid om te starten met Webinars (online te volgen bijscholingen). We horen langs 
verschillende kanten dat dit soort bijscholingen heel succesvol zijn en zien hier zelf ook wel 
toekomst in. We hopen op die manier meer (jonge) drukbezette trainers te bereiken. 
 
Een ander idee: clubs die aan hun eigen trainers (en eventueel trainers uit regio) een bijscholing 
aanbieden. Vb van BVAC die in voorjaar een aantal bijscholingen aanbiedt in samenwerking met 
federatie.  
 
Kids & Co dag: in het najaar te plannen, focus voornamelijk op de nieuwe competitievorm. 
Zowel trainers, bestuurders als ouders opnieuw uitnodigen om hen grondig te kunnen 
informeren. Datum en locatie worden stilaan uitgezocht. Op te volgen in de komende weken. 

7 VARIA 

/ 

8 TO DO 

Opdrachten commissieleden:  
- Presentatie leden/wedstrijdstatistieken: de (persoonlijk) belangrijkste of meest in het 

oog springende statistiek uit de presentatie halen en hiervoor werkpunten naar de 
toekomst formuleren. 

- Doorgeven op welke locaties aanwezigheid mogelijk is voor uittesten competitie 
- Bijscholingen: ideeën van onderwerpen/sprekers (voor fysieke of online bijscholingen) 

voorstellen. 
 
Liesl: Commissie competitie en VAT inlichten over de wedstrijdstatistieken bij Cadetten 
(opvallende verschillen tov miniemen). -> vraag tot stimuleren van veelzijdigheid. 

9 VOLGENDE VERGADERING 

Volgende vergadering (onder voorbehoud) op maandag 22 juni 2020 om 20u via webcall. 


